

သန့်ရှင်းသော

ဝိညာဉ်တော်၌

ဗဟိုဇံခံယူခြင်း

ခုခံပြိုင်ဆိုင်မှုဖြစ်ခြင်း။ ။ သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၌ ဗဟိုဇံခံယူခြင်းသည် ဖြစ်ပေါ်လာသည့် နေ့မှစ၍ အငြင်းပွားနိုင်စရာရှိသော အရာဖြစ်ခဲ့သည်။ သို့သော် ခရစ်တော်က တမန်တော်ဝတ္ထု ၁:၅ တွင် “ယောဟန်သည်ရေ၌ ဗဟိုဇံကိုပေး၏။ သင်တို့သည်မကြာမှီ သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်၌ ဗဟိုဇံကိုခံရလိမ့်မည်” ဟု ဟောပြောခဲ့သည်။ ခရစ်ဟော်၏ ဂတိတော်အတိုင်း သူတို့သည်၊ ပင်တေကုတ္တေနေ့တွင် သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၌ ဗဟိုဇံကိုခံယူကြပါသည်။ တမန်တော် ဝတ္ထု ၂:၄ တွင် “သူအပေါင်းတို့သည် သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်နှင့် ပြည့်ဝ၍ ဝိညာဉ်တော်သည် ဟောပြောသောအခွင့်ကိုပေးတော်မူသည့် အတိုင်း၊ အမျိုးမျိုးသောဘာသာစကားအားဖြင့် ဟောပြောကြ၏” ဟု ရေးထားသည်။ ငြင်းခုံခြင်း၊ အခြေအတင်ပြောဆိုခြင်းသည် အစဉ်အမြဲထွက်လာလေ့ ရှိသည်။ ခုခံပြိုင်ဆိုင်မှုများလည်း များပြားထူထပ်၍ ကြောက်မက်စဖွယ်ဒီရေအလား တောင်လိုမြင့်မားလာ၏။ သူတို့သည် သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၌ ဗဟိုဇံကို ခံယူနေသောကြောင့်၊ အခြားသောသူတို့သည် သူတို့အပေါ် အကြီးအကျယ် အထင်လွှဲများကာ၊ အချို့သောသူတို့ကို ချီသောစပျစ်ရည်နှင့်ပြည့်ဝပြီး မူးယစ်နေသည်ဟု ကဲ့ရဲ့ကြ၏။ အချို့သောသူတို့ကို အရှုံးဖြစ်သည်ဟုစွပ်စွဲ၏။ သို့သော် ငြိမ်သက်အောင်မပြုလုပ်နိုင်ပါ။ ကြီးမားသောတပ်မကြီးကဲ့သို့ စာတန်၏ရဲတိုက်ကြီးကိုတိုက်လှန်ဖြိုဖျက်ကြ၏။ “သခင်ဘုရား၌ ယုံကြည်သော ယောက်ျား-မိန်းမတို့သည် အသင်းဝင်ကြ၏။” (တ ၅:၁၄)

ထိုသူတို့သည် ချေးအကျဆုံး ပဌမအသင်းတော်ကြီး ဖြစ်ပါသည်။ သို့သော် ယခုခေတ်တွင် အချို့သောအသင်းတော်တို့သည် ၂၀-ရာစုအခြေအနေနှင့် အဝင်ဝင်ကျဖြစ်အောင် ကျင့်သုံးနေရမည်။ ယေရှုခရစ်တော်ခေတ်မဟုတ်ဟူ၍ ပြောဆိုကြသည်။ သူတို့သည် အငြင်းပွားနိုင်စရာရှိသော လှုပ်ရှားမှုများကို မလိုလားကြပါ။ သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်၌ ဗဟိုဇံခံယူခြင်းသည် သူတို့၏ငြင်းခုံခြင်းအတွက်သာ ဖြစ်လွန်းလှသည်။ ယခုခေတ်တွင် အားရပါရ ဆုတောင်းသောသူတိုင်း တယောက် သို့မဟုတ် အခြားသောဘာသာစကားအားဖြင့် ဆုတောင်း

သောသူအားစိတ္တဖြစ်သည်ဟု ထင်မှတ်ကြလေသည်။ သို့သော် လူတို့က ပြောရမည့်အရာတို့ကို၊ ဂရုမစိုက်နားမထောင်ဘဲနေလျှင်၊ သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၌ ဗဟိုဇံခံယူခြင်းသည်၊ ဓမ္မကျမ်းစာအရခံစားသင့်ခံစားထိုက်သော အတွေ့အကြုံတစ်ခုဖြစ်ကြောင်း သိရပါသည်။

သာမန်ခရစ်ယာန် တဦးတယောက် ခံစားခဲ့သော အတွေ့အကြုံသာ ဖြစ်ပါသည်။ ။ ပင်တေကုတ္တေနေ့တွင်အံ့သြခြင်း၊ မေးမြန်းခြင်း၊ အပြစ်တင်ခြင်းများစွာရှိခဲ့သည်။ တမန်တော်ပေတရုသည် ထိုကံကွယ်သော အခေအနာဖြင့် ပြောကြားသည်များ-ဤသူတို့သည်၊ ယစ်မူးနေကြသည်မဟုတ်။ ဤအရာကား ပရောဖက်ယောလ ဟောတုန်းသော အရာဖြစ်သည်။ နောင်ကာလ၌ လူမျိုးတကာတို့အပေါ် သို့ငါ၏ဝိညာဉ်တော် ငါသွန်လောင်းမည်ဟု ယောလ ဟောကြားခဲ့ဘူးပါသည်။ ရှင်ပေတရုသည် အခြားသောဘာသာစကားအားဖြင့် ပြောခြင်းကို ပရောဖက်ပြုချက်နှင့်အညီ ဖြစ်ပေါ်လာသည်ဟု ခံယူထားသည်။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် လွန်ခဲ့သောနှစ်ပေါင်း ရှစ်ရာတိုးက ပရောဖက်ယောလ ဟောပြောပြီးသားဖြစ်လေသည်။ ယေရှုခရစ်တော်ကလည်း ပြောနှင့်ထားပြီးဖြစ်သည်။ ပရောဖက်ဟေရှာယကလည်း၊ ပရောဖက်ပြုထားပြီးသားဖြစ်လေသည်။

ရှေးဟောင်းအသင်းတော်ကို ကြည့်သောအခါ၊ သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်၌ ဗဟိုဇံခံယူကာ အခြားသော ဘာသာစကား ဖြင့်ပြောခြင်းသည် သမန်ခရစ်ယာန်တယောက်၏အတွေ့အကြုံသာဖြစ်ကြောင်း တွေ့ရသည်။ ဤသို့သော သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၌ ဗဟိုဇံခံစားခြင်းအတွေ့အကြုံသည် ပင်တေကုတ္တေနေ့မှစ၍ ခရစ်တော် ဒုတိယအကြိမ်ပြန်လည်ကြွလာမည့် အချိန်ကာလအထိ ယုံကြည်သောခရစ်ယာန်တို့က ကျင့်သုံးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ရှင်ပေတရုက “ဂတိတော်သည် သင်တို့နှင့်၎င်း၊ သင်တို့၏သားသမီးတို့နှင့်၎င်း၊ ဝေးသောသူတို့တွင် ငါတို့၏ ဘုရားသခင် ထာဝရဘုရား ခေတော်မူသောသူတို့နှင့်၎င်းဆိုင်သည်” ဟု ဟောခဲ့လေသည်။ (တ-၂:၃၉)။

ဆိုလိုရင်းအဓိပ္ပါယ်။ ။ သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်၌ ဗဟိုဇံခံယူခြင်းသည် ဘာကိုဆိုလိုသနည်း။ ဗဟိုဇံဟူသော စကားလုံးသည် ဝိညာဉ်တော်၌ လုံးဝနစ်မြုပ်သွားခြင်းကိုဆိုလိုသည်။ သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်၌ ဗဟိုဇံခံရမည့်အရာသည်၊ ဘုရားသခင်၏ဝိညာဉ်တော်၌ လုံးဝနစ်မြုပ်သွားရမည်ဟုဆိုလိုသည်။ ဤသည် ဘာတိပကတ် သဘောများကို အကုန်အစင်ပြောင်းလဲစေသော အတွေ့အကြုံလောက် လေးနက်မျှ မရှိဟူ၍ အဓိပ္ပါယ်မပေါက်နိုင်ပေ။ ဘုရားရှင်၌ လုံးဝနစ်မြုပ်

Apostolische Pfingstgemeinde
 Friedelsheimerstr. 18-20
 D - 68199 Mannheim (Neckarau) /Germany
 Pastor Raymond Wey
 Assistent Pastor Sascha Wey
 www.jesus-is-god.de

သွားခြင်းသည် လှုပ်စစ်ခါတ်အားသွင်းသကဲ့သို့ အလင်းနှင့်ပြည့်စေခြင်း၊ လှုပ်ရှားစေတတ်သော ဝိညာဉ်တော်နှင့်အားနှင့် ပြည့်စေခြင်း များအားဖြင့် လိုအပ်သလှပကောင်းသောဇာတိသဘောများကိုထုတ်ပယ်ပေးကာ ဝိညာဉ်သဘောများက နေရာယူခြင်းပင်ဖြစ်သည်။

သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော် ရရှိခံစားပြီးပြီဟူ၍ မိမိကိုယ်ကိုမိမိပြောပြကြသောသူတို့သည် ဓမ္မသက်ကျမ်းစာ၏ သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်နှင့်ဆိုင်သောအဓိပ္ပါယ်နှင့်အညီခံယူခြင်းမရှိသေးပါ။ ယေရှုခရစ်သည် ရှင်ယောဟန် ခရစ်ဝင် အခန်းကြီး (၁၄) တွင် တမန်တော်တို့အား သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော် သွန်းလောင်းမှုနှင့် ပတ်သက်၍ဟောပြောခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ ယေရှုသည် “သင်တို့သည်သူ့ကိုဘုံကြွ၏။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် “သင်တို့အလယ်၌ တည်ရှိနေသောကြောင့်ဖြစ်သည်” ဟုဆို၏။ ထို့ကြောင့်တမန်တော်တို့သည် ခရစ်ဟော်နှင့်အတူ နေရခဲ့သောကြောင့်၊ ခရစ်ယာန်တို့ခံစားရမည့် အတွေ့အကြုံအစိတ်အပိုင်းကိုခံစားပြီးဖြစ်နိုင်ပါသည်။ သို့သော်ခရစ်တော်သည် ပို၍ကြီးမားသောဗဟိုဗဟိုစာ ရမည်ဟုဂတိတော်ပေ ထားခဲ့လေသည်။ ယေရှုသည် “သူကည် သင်တို့အလယ်၌တည်၏။ သို့သော်မကြာမီသင်တို့အထဲ၌ပင် လိမ့်မည်” ဟု ဆိုလေသည်။ ထို့ကြောင့်ကျွန်ုပ်တို့သည် သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၌ ဗဟိုဗဟိုခံယူခြင်းဆိုသည်မှာ ဘာကိုဆိုလိုသနည်းဟူ၍ အဓိပ္ပါယ်သေချာစွာ နားလည်သဘောပေါက်ရန်အလွန်အရေးကြီးလှပေသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည်သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၌ဗဟိုဗဟိုခံယူသောလျှင် ခရစ်ဟော်၌ မှန်ကန်တိကျသောခံစားချက်များ၊ လှုပ်ရှားမှုများ ရှိနိုင်မည်သာ ဖြစ်လေသည်။

ပရောဖက်ပြုချက်များ ပြည့်စုံ။ ။ ဓမ္မကျမ်းဟောင်းကပရောဖက်တို့သည် သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်၌ ဗဟိုဗဟိုဖြစ်ပေါ်လာမည့်အကြောင်း ဟောပြောပြီးသားဖြစ်သည်။ ဟေရှုယက “စကားပေသောနှုတ်၊ ရိုင်းသောလျှာနှင့် ဤလူမျိုးအား မိန့်တော်မူလိမ့်မည်။ ဤကွင်းငိုမ်သက်ခြင်းရှိ၏။ ဤတွင်သက်သာခြင်းရှိ၏။ မောပန်းသူတို့အား ငြိမ်းစေကြလော့” ဟုပြော၏ (ဟေရှု- ၂၈:၁၁-၁၂)။ ယေရှုက ဤပရောဖက်ပြုချက်ကို ပြည့်စုံစေရန် “ငါ့ထံသို့လာကြလော့၊ ငါသည် ချမ်းသာပေးမည်” ဟုဆို၏။ (မ ၁၁: ၂၈)။ သခင်ယေရှုသည်ပင်တေကုတ္တေနေ့ကို ရည်ညွှန်းသောအားဖြင့် ဆင်တူရိုးများ ပရောဖက်စကားများစွာကိုအသုံးပြုလေသည်။ ‘ရေငတ်သူရှိလျှင်ငါ့ထံသို့လာ၍သောက်လော့၊ ငါ့ကိုယုံကြည်သောသူသည် ကျမ်းစာအတိုင်းအသက်ရေထွက်ထုစမ်းရေတွင်းဖြစ်လိမ့်မည်’ ဟုယေရှုကြွေးကြော်၏။ ရှင်ယောဟန်က

ဆက်၍ပြောသည်မှာထိုသို့ဆိုရာ၌ ယုံကြည်သောသူတို့ခံရလတ္တံ့ သောဝိညာဉ်တော်ကို ရည်မှတ်၍မိန့်တော်မူသည်။

သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၌ ဗဟိုဗဟိုခံယူခြင်းသည် ကာမန်ကုန်းလက်ဝါးကားတိုင်၏ အဓိကကျသော အကျိုးကျေးဇူးတစ်ခုပင်ဖြစ်လေသည်။ ရှင်လုကာခရစ်ဝင် ၂၄-တွင် ယေရှုကဤသို့ပြော၏။ “ငါ့မည်းဟော်၏ ဂတိတော်ရှိသည်အတိုင်း သင်တို့၌ ငါ့ပြုဦးမည်။ သို့ဖြစ်၍ သင်တို့သည် ကောင်းကင်ကတန်ခိုးကို မခံမှီတိုင်အောင် ယေရှုရှုလင်မြို့၌ နေကြဦးလော့” ရှင်မာကုခရစ်ဝင်၊ ၁၆:၁၇ က ဤသို့ဆို၏။ ယုံကြည်သောသူတို့၌ ဖြစ်လတ်သော နိမိတ်လက္ခဏာဟူမူ တား ထူခြားသောဘာသာစကားမျိုးကိုပြောကြလတ်။

အခြားသောဘာသာစကားသည်ကျမ်းစာအရမည်ကဲ့သို့သော အသုံးဝင်မှုရှိကြောင်းသိနိုင်ပါသည်။ ဘုရားသခင်သည်အဘယ်ကြောင့် ကျမ်းချက်တို့၌အခြားသောဘာသာစကားအကြောင်းစကားပြောခဲ့ပါသနည်း။ အခြားသောဘာသာစကားနှင့် ဆိုင်၍ ဘုရားရှင်မည်သို့ အကြံအစည်ရှိသနည်း၊ ကျွန်ုပ်တို့ သိသည့်အတိုင်း ဘုရားရှင်သည် အရေးကြီးသော ကိစ္စများသာလျှင် စဉ်းစားခဲ့ပါသည်။

၁။ ဟေရှုယ ၂၈:၁၂ တွင် “ဤသို့ပြုလျှင်ငြိမ်ဝပ်လိမ့်မည်။ ပင်ပန်းသောသူတို့သည် ငြိမ်ဝပ်ကြစေ” ဟု ရေးထားသောကြောင့် သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၌ဗဟိုဗဟိုခံယူ၍အခြားသောဘာသာစကားဖြင့်ပြောခြင်းသည်ငြိမ်ဝပ်ခြင်းနှင့်သက်သာရပ်နားခြင်းပင်ဖြစ်သည်။ အခြားသောဘာသာစကားပြောခြင်းအားဖြင့်ငြိမ်ဝပ်ခြင်း၊ သက်သာခြင်း ဖြစ်ပေါ်လာသည်မဟုတ်ဘဲ၊ ထိုစကားကိုပြောစေသောသန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်သည် ငြိမ်ဝပ်ခြင်းနှင့် သက်သာခြင်းဖြစ်သောကြောင့်ပင်ဖြစ်လေသည်။ သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်သည်ပုဂ္ဂိုလ်ဖြစ်၍ သူသည်လူတို့စိတ်နှလုံးထဲသို့ဝင်၍ ကျိန်းဝပ်လာသောအခါ သူ့အလိုအတိုင်းအရ အခြားသောဘာသာစကားဖြင့် ပြောခြင်းဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့စိတ်နှလုံးကိုပေါ့ပါးစေကာငြိမ်ဝပ်ခြင်းနှင့်သက်သာရပ်နားခြင်းဖြစ်လေသည်။

၂။ ကောရိန္တုဩဝါဒပထမစောင် ၁၄:၂၂ က အခြားသောဘာသာစကားသည် နိမိတ်လက္ခဏာဖြစ်သည်ဟု ပေါ်ပြသည်။ မာကုခရစ် ၁၆:၁၇ တွင် ယုံကြည်သောသူတို့သည် ထူးခြားသော ဘာသာစကားနှင့် ပြောကြလတ္တံ့ ဟုရေးသားထားသည်။ ဘုရားသခင်သည် ကျမ်းစာတလျှောက်လုံးတွင် သူ၏စိမ့်ချက်နှင့် အကျိုးကျေးဇူးများ မှန်ကန်ကြောင်းပေါ်ပြနိုင်ထုခိုမိတ်လက္ခဏာအမျိုးမျိုး ရွေးချယ်ထား

Apostolische Pfingstgemeinde
Friedelsheimerstr. 18-20
D - 68199 Mannheim (Neckarau) /Germany
Pastor Raymond Wey
Assistent Pastor Sascha Wey
www.jesus-is-god.de

ပေသည်။ သခင်ယေရှု ဒုတိယအကြိမ်ကြွလာခြင်းနှင့်ဆိုင်၍ နိမိတ်
 လက္ခဏာနှင့် ဟောပြောထားလေသည်။ ဟေရှာယက ထာဝရဘုရား၊
 သည်ကိုယ်တော်တိုင်၊ ပုဗ္ဗနိမိတ်ကိုသင်တို့အားပေးတော်မူမည်။ အပျို
 ကညာသည် ပဋိသန္ဓေယူ၍ သားယောက်ျားကို ဖွားမြင်လတ္တံ့။
 (ဟေ ၇:၁၄)။ ဘုရားသခင်သည် လူသားတို့အား ဆက်သွယ်စည်း
 ရုံးနိုင်ရန်အတွက်၊ တကြိမ်တခါဆာမဟုတ်ဘဲ၊ အကြိမ်ပေါင်းများစွာ
 နိမိတ်လက္ခဏာပြခဲ့ပါသည်။ ဆတိမမူတတ်သော ကားမောင်းသမား
 သည် လမ်းမပေါ်မှာ ပြခဲ့သော ဆတိပေးလက္ခဏာများကို အရေးမ
 ထားခဲ့ပါ။ ဆတိမမူသော ခရစ်ယာန်များသည်လည်း ဓမ္မသစ်ကျမ်း
 စာထဲ၌ အခြားသောဘာသာစကားပြောခြင်းသည် အရေးကြီးသော
 အချက်ဖြစ်ကြောင်း သတိမထားခဲ့ပါ။

၃။ အခြားသောဘာသာစကားသည် ခရစ်ယာန်နှင့် ဘုရား
 ရှင်၏ ဆက်သွယ်ရာလမ်းမကြီးဖြစ်လေသည်။ ရှင်ပေါလုသည်
 ၁ ကောရိန္တိ ၁၄:၂ တွင် ပြောထားသည်မှာ “အခြားသောဘာသာ
 စကားအားဖြင့်ပြောသောသူသည် လူတို့အားမပြော ဘုရားသခင်
 အားပြော၏” သူသည်ဧရာမဂ:၂၆ တွင် ‘ငါတို့ဆုတောင်းခြင်းအမှုကို
 နှုတ်မမြှောက်နိုင်သောညဉ့်တွာ ခြင်းအားဖြင့် ဝိညာဉ်တော်သည်စောင်
 မတော်မူ၏’ အခြားသောဘာသာစကားသည် ခရစ်ယာန်တို့အတွက်
 ဆုတောင်းသော အသက်သာပိုင်းလည်းဖြစ်၏။ ရေတွက်၍တန်ဖိုးမ
 ပြတ်နိုင်သောအရာသည် ဝိညာဉ်တော်စကားအားဖြင့် ဘုရားသခင်
 အား ဆုတောင်းခြင်းပင်ဖြစ်လေသည်။

၄။ အခြားသောဘာသာစကားသည် ခရစ်ယာန်တို့အတွက်
 သီးခြားအမှတ်အသားတခုဖြစ်ပါသည်။ ယေရှုသည်ရှင်မာကုခရစ်ဝင်
 (၁၆) တွင် ထိုသို့သော သီးခြားအမှတ်အသား အမျိုးမျိုးများပေး
 ထားခဲ့ပါသည်။ ယုံကြည်စသာသူသည် နတ်ဆိုးကိုနှင်ထုတ်နိုင်ရမည်။
 အခြားသော ဘာသာစကားဖြင့် ပြောရမည်။ ဘေးဥပါဒ်နှင့်ကင်း
 လွတ်ခွင့်ရပါမည်။ မကျန်းမမာသောသူတို့အပေါ်မှာ လက်ကိုတင်၍
 လူနာအားသက်သာစေရမည်။ သားရဲ၏ အမှတ်အသားသည်ကား
 ဘုရားသခင်၏ ရန်သူများအမှတ်အသားသာ ဖြစ်ရမည်ဖြစ်သော်
 လည်း၊ ထိုအမှတ်အသားများသည် ခရစ်ယာန်များ၏ အမှတ်အသား
 လည်းဖြစ်လာ၏။ သူတို့သည် ထူးခြားသော ဘာသာစကားတို့ကို
 ပြောကြလတ်။

၅။ ကောရိန္တိ ၁၂:၁၀ ဖော်ပြထား
 သည့်အတိုင်း အခြားသောဘာသာစကားသည် ဝိညာဉ်တော်ဆိုင်ရာ

ဆုကျေးဇူးများအနက် တခုဖြစ်ပါသည်။ ဘုရားရှင်ထံမှလာသော
 ဆုကျေးဇူးဖြစ်သောကြောင့် အရေးကြီးရပေမည်။ ကောင်းမွန်စင်
 ကြယ်သောအရာတိုင်းသည်အထက်မှလာတတ်၏။ အခြားသောဘာ
 သာစကားများသည်အထက်မှလာသောကြောင့်ကောင်းမွန်စင်ကြယ်
 ၏။ အချို့ကအခြားသောဘာသာစကားသည် အညွှန်းဆိုး၊ အသေး
 ငယ်ဆိုးသောဝိညာဉ်ဆိုင်ရာဆုကျေးဇူး ဖြစ်၏ဟုဆိုကြ၏။ သို့သော် ရှင်
 ပေါလုသည် ဘုရားသခင်၏ အားနည်းခြင်းအရာသည် လူတို့၏အစွမ်း
 ထက်သာ၍ အစွမ်းရှိ၏။ (၁ ကော ၁:၂၅) ဘုရားသခင်၏အညွှန်းဆိုး
 သောအရာသည်လူတို့၏အကောင်းဆိုးသောအရာထက်သာ၏။ အခြား
 သောဘာသာစကားသည် ကျွန်ုပ်တို့ဝမ်းသာစရာ အချက်တခုပင်ဖြစ်
 လေသည်။

အခြားသော ဘာသာစကားပြောခြင်းအတွက် ကိုးကားသောကျမ်း
 ပိုဒ်များ။ ။ အခြားသော ဘာသာစကား ပြောခြင်းအတွက်
 ဓမ္မသစ်ကျမ်း၌ ကိုးကားသော ကျမ်းပိုဒ်များစွာရှိသော်လည်း များ
 စွာသောဂိုဏ်းဂဏတို့သည် နောက်ဆုတ်နေကြ၏။ သူတို့သည်သန့်ရှင်း
 သောဝိညာဉ်တော်နှင့်ပြည့်ဝရမည်။ သို့သော် အခြားသောဘာသာ
 စကားဖြင့်မပြောရဟုဆိုကြလေသည်။ မည်သို့ဖြစ်စေကာမူ၊ ဓမ္မသစ်
 ကျမ်းစာထဲ၌ လိုက်လံရှာဖွေလိုလျှင်၊ သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၌
 ဗတ္တိဗံဓံယူခြင်းသည် အခြားသောဘာသာစကား ပြောခြင်းနှင့် ဒွန်တူ
 လျက်ဖြစ်ကြောင်း တမန်တော်ဝတ္ထု ၈:၁၈၊ ၁၀:၄၆ တို့၌ တွေ့ရပါ
 မည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် တမန်တော်ဝတ္ထု ၁၉၊ ပေကမြို့အသင်းတော်
 တည်ထောင်ရာတွင် အခြားသောဘာသာစကားပါဝင်ကြောင်းတွေ့
 မြင်ရပြန်သည်။ အခန်းငယ် ၆ ဆိုခဲ့သည်မှာ “ပေါလုသည်လည်းသူတို့
 အပေါ်၌ လက်ကိုတင်လျှင်၊ သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်သည် ဆင်း
 သက်တော်မူသဖြင့် ထိုသူတို့သည်၊ အမျိုးမျိုးသောဘာသာစကားကို
 ပြော၍၊ ပဧရာမဂပြုကြ၏” ကျွန်ုပ်တို့သည်တမန်တော်ဝတ္ထု၌သိချင်း
 ဆိုခြင်းထက်အခြားသောဘာသာစကားပြောခြင်းအတွက်အထောက်
 အထားများစွာတွေ့ရပေမည်။ ရှင်ပေါလု၏ ၁၂:၁၃ စာစောင်များ
 တွင်လည်းသိချင်းဆိုခြင်းထက် အခြားသောဘာသာစကားပြောခြင်း
 များစွာ ဖော်ပြပြောဆိုခဲ့ကြောင်း တွေ့ရပြန်ပါသည်။ စဉ်းစား
 စမ်းပါမိတ်ဆွေ၊ သိချင်းဆို ဝတ်ပြုခြင်းထက် အခြားသောဘာသာ
 စကားအားဖြင့် ဝတ်ပြုခြင်းအတွက် ပို၍အထောက်အထားများစွာ
 တွေ့ရပါသည်။ အကယ်၍ အသင်းတော်တိုင်းသည် သိချင်းဆိုဝတ်ပြု
 ခြင်းမှန်ကန်သည်ဟု လက်ခံလျှင်၊ အခြားသောဘာသာစကားဖြင့်
 ပြောဆိုဝတ်ပြုခြင်းကိုလက်ခံသဖို့ပေမည်။

Apostolische Pfingstgemeinde
 Friedelsheimerstr. 18-20
 D - 68199 Mannheim (Neckarau) /Germany
 Pastor Raymond Wey
 Assistent Pastor Sascha Wey
 www.jesus-is-god.de

အခြားသောဘာသာစကား ပြောခြင်းသည် ယနေ့အထိအသုံးပြုသည်။ ။ အခြားသော ဘာသာစကားသည် ယနေ့အထိ သက်ဝင်လျက်ရှိပါသေးသည်။ သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၌ ဗဟိုဗဟို ယူခြင်းကို ငြင်းပယ်သော ကျမ်းပိုဒ်တချက်မျှ မတွေ့ရပါ။ ပင်တေကုတ္တေ နေ့မှစ၍ သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်ပါ အခြားသော ဘာသာစကား ချုပ်ငြိမ်းသွားပြီဟူ၍ မပြောပါ။ အမှန်တကယ် ဘကောရီနွဲ့ ၁၃:၈ ၏ရှင်းပြလိုသည်မှာ စုံလင်ခြင်းသို့ ရောက်သော အခါမှသာ ဤအရာတို့ သည် ထူးထူးထူးထူး ပျောက်လိမ့်မည်။ ထိုအခါ ပရောဖက်ဥရက်သော် ၎င်း၊ အမျိုးမျိုးသော ဘာသာစကားကို ပြောနိုင်သော အခွင့်အလမ်း ၎င်း၊ သိပ္ပံအတတ်သော် ၎င်း ကွယ်ပျောက်လိမ့်မည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်နှင့် မျက်နှာချမ်းဆိုင်၍ တွေ့ဆုံကြပါမည်။ ရှင်ယောဟန်က “ကိုယ်တော်သည် သင်ရှားပေါ်ထွန်းတော်မူသော အခါ ငါတို့သည် ကိုယ်တော်နှင့် တူကြလိမ့်မည်။ ဟု ငါတို့သိကြ၏။ အကြောင်းမူကား ကိုယ်တော် ဖြစ်တော်မူသည် အတိုင်း ငါတို့သည် မြင်ကြရလိမ့်မည်။” ဟု ဆိုလေသည်။ (၁ ယော ၃:၂)။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ယေရှုခရစ်တော်နှင့် အတူ ဆုံတွေ့နေသော အခါ ယခုအသက်တာကဲ့သို့ သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်နှင့် ဆိုင်သော ခံစားချက် အတွေ့အကြုံများ လိုနေဦးမည်မဟုတ်ပါ။ ထိုအချိန်အခါမှသာ လျှင် ဤအရာများ ကွယ်ပျောက်သွားမည်မှာ မှန်ပါသည်။

သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၌ ဗဟိုဗဟို ယူခြင်း ရပ်ဆိုင်းသွားစေလျှင် ယုံကြည်သူတို့ တယောက်မျှ အကျန်ရပ်လိမ့်မည်မဟုတ်။ သို့သော် ဘုရားသခင်သည် သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်ကို မှန်ကန်သော အသင်းတော်အား ပြန်ပေးသော အခါ၊ ၎င်းအသင်းတော်သည်လည်း ယခင်အခြေအနေကဲ့သို့ ပြန်လည်နေဦးမည်ဖြစ်သည်။

စိတ်ဝင်စားဘွယ် အချက်များမှာ- ဘုရားသခင်၏ စံချိန်သည် လူသားတို့၏ စံချိန်နှင့် ခြားနားသည်။ ဘုရားရှင်အတွက် သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော် ဗဟိုဗဟို ယူသည် သာမန်ခံစားချက် အတွေ့အကြုံသစ်ဖြစ်သည်။ ထိုအရာသည် ဘုရားဝိညာဉ်တော်၌ လုံးဝနှစ်မြုပ်သွားခြင်းကို ဆိုလိုသည်။ ယေရှုခရစ် ဗဟိုဗဟို ယူခြင်းအခြားသော ပရောဖက်တို့က ၎င်းဝိညာဉ်တော် ခံစားခြင်းအတွေ့အကြုံမျိုးဟောပြောနှင့် ပြီးဖြစ်သည်။ တမန်တော်ဝတ္ထု တလျှောက်လုံးတွင် သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်နှင့် ပြည့်ဝခြင်းကို အခြားသော ဘာသာစကား ပြောခြင်းဖြင့် ထင်ရှားစေသည်။ ဤအချက်ကို သိချင်းဆိုဝတ်ပြုခြင်းထက် များစွာ ပြောထားကြောင်း တွေ့ရသည်။ အခြားသော ဘာသာစကားသည်။

ဝိညာဉ်တော်ဆိုင်ရာ ဆုကျေးဇူးတရ ဖြစ်သည်။ ရှေးဟောင်းအသင်းတော်တို့သည် အခြားသော ဘာသာစကားဖြင့် ဝမ်းမြောက်ကြသည်။ အခြားသော ဘာသာစကားပါ သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၌ ဗဟိုဗဟို ယူခြင်းသည် ခရစ်ယာန်တို့၏ သီးခြားသော အမှတ်အသားပင် ဖြစ်ပါသည်။

ထို့ကြောင့် ဤသန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော် ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှု အတွေ့အကြုံသည် ‘မိတ်ဆွေ’ အတွက် ဖြစ်ပါသည်။ အသင်းတော်သည် ပင်တေကုတ္တေ ဗဟိုဗဟို ယူချက်ရှိသော အခါ ပင်တေကုတ္တေ တန်ခိုးသည် အသင်းတော်ဆီသို့ ကျဆင်းလာနိုင်ပေမည်။ သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်အားဖြင့် ဘုရားသခင်၏ ဆုကျေးဇူးတော်များသည်။ သင်တို့နှင့် ၎င်းသင်တို့၏ သားသမီးတို့နှင့် ၎င်းဝေးသောသူတို့တွင် ငါတို့၏ ဘုရားသခင်ထာဝရဘုရား ခေါ်တော်မူသော သူတို့နှင့် ဆိုင်၏။ ဝိညာဉ်တော်မရှိသော အသင်းတော်သည် သူ့ကို မျှဝိညာဉ်တော်နှင့် မွေးဖွားအောင် မပို့ဆောင်နိုင်။ အသက်မရှိသော ဝတ်ပြုကူးကွယ်ခြင်းအစည်းအဝေးသည်။ အသက်မရှိသော ကာဗွန်ခဲကူးယူခြင်းနှင့် တူသည်။ သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၌ ဗဟိုဗဟို ယူခြင်းသည် အသင်းတော်နှင့် အသင်းဝင်သူများအား ပြောင်းလဲစေ၍ ဤသို့သော ခံစားချက်မျိုးသည် လွန်ခဲ့သော ၁၉၀၀-ခုနှစ်တုန်းက ခံစားရက်မျိုးနှင့် တူညီရမည်။ ‘သင်တို့သည် အပြစ်များကို လွတ်စေခြင်းငှါ နောင်တရ၍ တယောက်မျှမကြွေး၊ ယေရှုခရစ်၏ နာမတော်၌ ဗဟိုဗဟို ယူခြင်းကို ခံကြလော့။ သို့ပြုလျှင် သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်တည်းဟူသော ဆုကျေးဇူးတော်ကို ခံရလိမ့်မည်။ (တ-၂:၃၈) ဘုရားသခင်သည် ယုံကြည်သောသူတိုင်း ရရှိခံစားရန် ဘိသိက်ပေးခဲ့သော ကျမ်းစာအတိုင်း ကယ်တင်ခြင်းမျိုးကို မိမိသဘောအလျောက် လစ်လျူမရှုသင့်ပါ။



သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၌ ဗဟိုဗဟို ယူခြင်းများနှင့် ပတ်သက်၍ ပိုမိုသိရှိဆွေးနွေးလိုပါက “ပြည့်စုံသောစင်ဂေလိလုပ်ငန်း” စာတိုက်သေတ္တာ-၂၆၈၊ ရန်ကုန်မြို့၊ လိပ်စာအတိုင်း ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

ထုတ်ဝေသူ- ဦးအက်(စ်) ပိုင်ခေါ်နန် ကင်းလွတ်ခွင့် အမှတ် [၃] ၄၄၊ တက္ကသိုလ်ရိပ်သာလမ်း၊ ရွှေတောင်ကြား၊ ရန်ကုန်မြို့။
 ပုံနှိပ်သူ - ဇေဘီညီမ် (၀၃၂၅)၊
 သီရိသတ္တိပုံနှိပ်တိုက်၊ ၃၂၅၊ မောင်ထောင်လေးလမ်း၊ ရန်ကုန်မြို့။
 ဘာသာရေးဆိုင်ရာ စာပေနှင့် ပြုချက်အမှတ် [၄]
 ဒုတိယရေ - (၆၀၀၀) တန်ဖိုး (၀၅၅၂၅)
 ပုံနှိပ်ပြီးသည့်နေ့ (၁၆.၅.၇၉) ယထာဗမာကြိမ်